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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
vogelgriep. (Ingezonden
11 september 2008)

1
Kent u het bericht «Slachterijen
contactbron voor vogelgriep»?1

2
Is het waar dat de onderzoekers
gebruik maakten van de Nederlandse
analyses naar aanleiding van de
Nederlandse vogelpestcrisis in 2003?
Zo ja, leidden die analyses tot
vergelijkbare uitkomsten?

3
Deelt u de mening van de
onderzoekers dat slachterijen en
transporten de voornaamste
contactbron vormen voor de
verspreiding van vogelgriep? Zo ja,
welke conclusies verbindt u daaraan
in verband met het beperken van het
verspreidingsrisico van vogelgriep?
Zo neen, waarom niet?

4
Kunt u uiteenzetten hoe u het
antwoord op vraag 3 ziet in relatie tot
de in Nederland genomen
maatregelen om het risico van de
verspreiding van vogelgriep adequaat
te verminderen waar het gaat om
contactbronnen in slachterijen en
transport? Hoe verhouden deze
maatregelen zich naar aard en
omvang met grootschalige

maatregelen als de landelijke
ophokplicht voor pluimvee?

5
Bent u bereid een
kosten-batenanalyse te laten maken
door een onafhankelijk
onderzoeksinstituut naar de
opbrengstwaarde van de huidige
wijze van pluimveeverwerking versus
de kosten die een door de WHO en
andere gezaghebbende instituten
verwachte vogelgrieppandemie met
zich mee zal brengen? Zo ja, op welke
termijn en op welke wijze gaat dit
plaatsvinden? Zo neen, waarom niet?

6
Kunt u uiteenzetten of het Britse
onderzoek aanleiding voor u vormt
om substantiële beleidswijzingen
door te voeren ten aanzien van het
houden, vervoeren en verwerken van
pluimvee? Zo ja, op welke termijn en
op welke wijze? Zo neen, waarom
niet?

1 Meat&Meal, 7 september 2008
http://www.meatandmeal.nl/nieuws/
voedselveiligheid/5602/slachterijen-
contactbron-voor-vogelgriep.html
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